

28th January 2015

Dear Alumni, Parents, Students, Teachers, Staff Members and Friends of Wah Yan,

I am very pleased to report to you that our Marathon team of 160 students, alumni, teachers, parents, Jesuits and friends of Wah Yan has successfully completed the SCB Marathon 10km Run on 25th January 2015, with a total of \$0.2 million raised from donations thus far. What's more encouraging, two of our runners were ranked top 20 in the Run. It is a difficult task accomplished given the small quota from the Organiser.

Over the years, our Marathon team has raised over \$6 million to support sports development in the 2 Wah Yans. Hence our Schools have been able to provide professional training to help students pursue new heights in different sports. This year, 12 school sports teams are competing in Division One of the Inter-School competitions. Our WYHK Cross-country team had earned a record-high 4th place in the Inter-school Cross Country Competition, whilst the WYK Swimming team had won gold medals with new records in the Inter-School Swimming Championships. Our efforts are taking shape.

Now with Wah Yan Kowloon's new football pitch and Wah Yan Hong Kong's new hall as a new platform for all-round sports development, the two Principals and their Sports Masters are trying to embrace all young Wahyanites through a series of focused sports development programmes to achieve **overall student participation**. This is beyond winning medals because we are nurturing compassionate, knowledgeable leaders with good physique, brotherhood, a fighting spirit, and sportsmanship. To do so, our Schools need more than \$1 million each year to continue the provision of professional coaching to galvanise young Wahyanites to discover and develop their talents in sport. Failing to gather sufficient funding would halt the continued development of these young students.

I am therefore appealing to you to support this visionary goal by making donations. Every single dollar will mean a lot to our future leaders. I am also inviting you all to share our joy and photos taken in the Marathon 2015 Campaign by clicking <http://www.wahyanonefamily.org/marathon-2015.html>. Please complete the form overleaf and send us your gift on or before 31st March 2015. You can also call our team managers Victor Ho on 6192 8522 or Enoch Cheung on 6907 8414 to learn more. Our young Wahyanites are running "For and with Others". Let's run together with them!

With gratitude and very best wishes,

Rev Fr Alfred Deignan SJ
Chairman



親愛的校友，家長，學生，教師，工作人員和華仁之友，

由 160 名學生，校友，教師，家長，耶穌會士和華仁之友組成的華仁一家馬拉松團隊，業已成功完成於 2015 年 1 月 25 日舉行的渣打銀行馬拉松 10 公里比賽，其中兩位隊員更於第一組賽事中取得頭廿名完成的佳績。迄今為止，我們籌得共 20 萬元，用作支持兩所華仁體育發展。由於今年參賽配額很少，籌款的任務特別困難。

多年來，我們的馬拉松團隊已經籌集了超過 600 萬元，支持兩華體育持續發展。因此，我們的學校能夠提供專業培訓，幫助學生全面發展運動潛能。2014 年學年開始，兩華共 12 隊校隊都在第一組別的學界比賽中作賽。其中，港華越野賽隊於去年全港學界比賽中奪得殿軍，九華泳隊於去年的學界游泳比賽中以破大會紀錄的成績奪得金牌；華仁仔的努力開始得到回報，可是我們並沒有感到自滿。

九龍華仁新足球場和香港華仁新綜合館的落成，為全方位體育發展提供了新的平台。兩華校長及體育部全人，正積極籌劃推出一系列的體育發展計劃，旨在推動所有在校的華仁仔參與，實現“全人體育”的目標。我們所想培養的學生，是具有良好的體格、卓越知識、兄弟情、同理心，奮進精神和體育精神的領袖。這種遠大理想，經已超越了為冠軍獎牌而戰的層次。

為了實現這個目標，我們的學校每年需要超過 100 萬元，持續為學生提供專業的指導和訓練，激勵他們發現和發展自己的運動潛能，冀望他們能夠超越自我，在學業和品格成長上都能更找到自己的方向。若然我們未能籌集到足夠的資金，將難以持續支持這些年輕華仁仔的全人發展。因此，我謹在此呼籲各位 透過捐款來支持這一個饒有遠見的目標。我也誠意邀請大家，點擊 <http://www.wahyanonefamily.org/marathon-2015.html> 分享今年馬拉松比賽的喜愉和照片。

請填寫下頁的捐款表格並於 2015 年 3 月 31 日或之前，連同支票寄回基金會。歡迎隨時致電我們的團隊經理 Victor Ho (T:6192 8522) 或 Enoch Cheung (T:6907 8414) 了解更多。

讓我們與年輕的華仁仔，為他們的未來一起跑！

華仁一家基金會主席

狄恆神父

2015 年 1 月 28 日



Wah Yan One Family 2015 Standard Chartered Marathon Enrolment & Donation Form

- I/We would like to donate \$ _____ (HK\$50,000 or above) to support the development of school sports teams and be a Patron of the Wah Yan One Family 2015 Standard Chartered Marathon Team
- I/We would like to donate \$ _____ (HK\$20,000-\$49,999) to support the development of school sports teams and be a Sponsor of the Wah Yan One Family 2015 Standard Chartered Marathon Team
- I/We would like to donate \$ _____ to support the development of school sports teams
- I/We would like to donate \$ _____ to support each of the runners completing the 10Km Run in the SCB Marathon 2015 (e.g. from \$10 each up)

Remarks:

1. Patron and Sponsor will be entitled to various channels of acknowledgement such as website and newsletter.
2. **All cheques should be made payable to "Wah Yan One Family Foundation Limited" and returned to the Schools (for students, parents, teachers and staff members) or 17/F Centre Point, 181 Gloucester Road, Hong Kong (alumni & friends only) on or before 31 March 2015.**

- Please issue an official receipt and address it to my name and address (for donation of HK\$100 or above only).

Name _____

Address _____

Donor's Name _____

Tel _____ Email _____

School and Year of F5 or S6 (Graduation year, e.g. WYHK 19XX, for alumni only) _____

Signature _____ Date _____

Official use only

Received on _____ by _____

Wah Yan One Family Foundation Limited